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Bildningsnämnden godkände bildningsnämndens investeringsplan för 
idrottsanläggningarna för åren 2022 - 2026, (19.10.2021, §98), för åren 2023 – 
2026 (31.5.2022, §61), samt för åren 2024 – 2027 (25.4.2023, § 43). Denna 
investeringsplan bör årligen uppdateras under våren med tanke på 
investeringsplanen i budgeten för kommande år. 
 

*/* Ungdoms- och idrottschefen och bildningsdirektören har gjort upp en 
investeringsplan för idrottsväsendet för fyra år (bilaga), som i stort sett följer 
investeringsplanen från föregående år. Som bakgrund till planen är en 
förteckning över idrottsanläggningar som borde repareras eller anläggas. 
Exempel på dessa är bl.a. renoveringar i Idrottshuset, förnyandet av löpbanorna 
på Hangethe Sportcenter, miniarena till Lappvik och möjlighet till konstis. 
 
Genom att bygga nya och reparera redan befintliga idrottsanläggningar och -
utrymmen, utvecklar man invånarnas möjligheter till idrott och motion. 
Idrottsföreningar, enskilda kommuninvånare, skolor etc. har nytta av eventuella 
framtida investeringar. Dessa investeringar ökar barnens, ungdomarnas och 
vuxnas intresse för motion och idrott och har betydande inverkan på invånarnas 
välmående. 
 
Eftersom år 2025 prognostiseras vara ekonomiskt utmanande har man i bilagan 
utgått från alternativa investeringsobjekt, i förhållande till vad som ekonomiskt är 
möjligt att förverkliga. Det är dock viktigt att investeringsprojekten inom idrott 
inte får konkurrera med varandra, utan att en konkret plan över hur dessa 
tidsmässigt skulle kunna förverkligas uppgörs. 
 
I stadens strategi (godkänd i stadfullmäktige 12.4.2022, §24) omnämns: 
 
"Gör deltagande i motionshobbyer för alla kommuninvånare till ett 
utvecklingsobjekt genom att bygga nya idrottslokaler och -platser och utveckla de 
befintliga”. 
 
Vid ärendets beredning har en barnkonsekvensanalys (LAVA) uppgjorts. 
 

Förslag (Gustafsson) Bildningsnämnden godkänner investeringsplanen för idrottsanläggningarna för 
åren 2025 - 2028 och sänder den till tekniska nämnden och stadens controller för 
kännedom, när investeringsprogrammet för de kommande åren görs upp. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Tilläggsuppgifter Ungdoms- och idrottschef Taru Alho, 040 518 9564 
 


